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INTERPELACJA nr 174/25 

Na podstawie art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

2018.994 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

POPRAWY EFEKTYWNOŚCI INFRASTRUKTURY KOMUNIKACYJNEJ DLA 

MIESZKAŃCÓW DZIELNICY CHEŁM POPRZEZ URUCHOMIENIE 

DODATKOWEJ LINI TRAMWAJOWEJ. 

Na skutek licznych zgłoszeń ze strony mieszkańców oraz postulatów formułowanych podczas 

spotkań z mieszkańcami, zwracam się z apelem o uruchomienie w najbliższej przyszłości w 

zakresie częściowym, a po oddaniu do ponownego użytku Mostu Siennickiego w pełnym 

zakresie, dodatkowego połączenia tramwajowego Łostowice Świętokrzyska- Stogi. 

Mieszkańcy wyrażają zdumienie, że pomimo funkcjonowania takiego połączenia w sezonie 

letnim, połączenie to, pomimo znacznej popularności wśród mieszkańców dzielnicy 

Ujeścisko - Łostowice, Chełm, nie jest utrzymywane całorocznie. Duża część mieszkańców 

korzysta z tego tymczasowego połączenia do skuteczniejszego załatwiania swoich 

codziennych spraw, jak dojazdy do pracy, czy lekarza. Szczególnie ułatwia ona życie 

seniorom, którzy z tych dzielnic często podróżują na rynek przy ul. Elbląskiej. Przy 

funkcjonowania wspomnianej przeze mnie linii mają bezpośrednie połączenie na rzeczony 

rynek. Poza sezonem, obecnie muszą przesiadać się na Bramie Wyżynnej lub pokonywać 

drogę z ulicy Okopowej celem dotarcia na wspomniany rynek przy ul. Elbląskiej, co jest dla 

nich dodatkowym wysiłkiem, którego nie musieliby ponosić, gdyby rzeczona linia istniała 

całorocznie. 

Dodatkowo mieszkańcy skarżą się na złą częstotliwość poruszania się obecnie 

uruchomionych linii tramwajowych przejeżdżających przez dzielnicę Chełm, tu cytat: 

„Rozkład jazdy tramwajów 2,3,4,6,7,11 przez cały dzień jest cykliczny tzn. jadą po sobie w 
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odstępach 2-3 minutowych jak lokomotywa z podłączonymi wagonami, a następnie jest długa  

i znowu jadą wszystkie na raz jeden za drugim.”. Ta uwaga jednego z mieszkańców słusznie 

oddaje problem, jak i również implikuje pochodną tego typu rozwiązania, czyli „zatory” 

tramwajowe jakie możemy od niedawna oglądać na przystankach takich jak Dworzec 

Główny, Brama Wyżynna, czy Śródmieście SKM, co oczywiście negatywnie wpływa na 

komfort życia mieszkańców dzielnicy Chełm, Ujeścisko – Łostowice i Jasień. 

 

Mając powyższe na uwadze apeluję do Pani Prezydent o zajęcie się powyższym i 

wypracowanie rozwiązań poprawiających jakość życia mieszkańców naszego Miasta. 

 

Na podstawie art. 24 ust. 6 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

2018.994 z późn. zm.) wskazuję na obowiązek odpowiedzi na powyższą interpelację nie 

później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji. 

 

 

 

               Z poważaniem 

         Aleksander Jankowski

       


